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Protokół  LVIII SESJI Rady Miejskiej 
w Szczawnie-Zdroju 

z dnia 24.04.2023 r. 

~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~ 

w sali w konferencyjnej 
Urzędu Miejskiego w Szczawnie-Zdroju (pok. 27, II piętro) 

Godzina rozpoczęcia obrad - 10:00, zakończenia – 12.45 

Radna nieobecna usprawiedliwiona: radna Edyta Pantol 

 
Radni nieobecni w trakcie:  

radny Tomasz Krupa 
obecny od godz. 11.20-12.45 

radna A. Wilk  
obecna od godz. 10.03-12.45 

 
Uwaga: 

Zgodnie ze znowelizowaną w maju 2018 roku ustawą o samorządzie 
gminnym, sesje rad gmin począwszy od kadencji 2018 - 2023 są 
transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji 
Publicznej. (Art. 20 ust. 1b). 
 

Całość dyskusji oraz poruszane problemy nagrane zostały w wersji 
z obrazem i dźwiękiem - pod adresem: 

https://www.youtube.com/watch?v=X_9VtcjzgIs  

 
1. Otwarcie LVIII sesji.  

 
 Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Motyka poinformował, 

że otwiera LVIII sesję Rady Miejskiej w Szczawnie- Zdroju.  

 

Przewodniczący przywitał radnych i zaproszonych gości: 

- Pana Marka Fedoruka- Burmistrza Szczawna-Zdroju, 

- Pana Marka Ćmikiewicza- Zastępcę Burmistrza Szczawna-Zdroju, 

- Mecenasa Pana Marka Żegnałka, 

- Panią Bogumiłę Wojtczuk Skarbnika Miasta, 

- Pana Sławomira Grochalę Sekretarza Miasta, 



2 
 

- Dyrektor Departamentu Sprzedaży i Rozwoju Biznesu WSSE – Pani 

Katarzyna Prociak,  

- Kierowników i Pracowników Urzędu Miejskiego, a także Mieszkańców 

Szczawna-Zdroju. 

Przewodniczący poinformował, że zawiadomienie o sesji wraz 

z porządkiem obrad zostało dostarczone radnym w terminie zgodnym 

z § 20 ust. 3 Statutu Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój.  

 

Na podstawie listy obecności ustalono, że na stan 14 radnych - 11 radnych 

było obecnych. 

 

W związku z powyższym oznacza to niezbędne quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 
 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
 

 
Porządek obrad sesji przed zmianami stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zapytał czy są wnioski, które radni 

chcieliby zgłosić. 

 

Pan Marek Fedoruk Burmistrz Szczawna-Zdroju zgłosił wniosek 

o przeniesienie na następną sesję punktu nr 3: Informacja Marszałka 

Województwa Dolnośląskiego na temat remontu kapitalnego w Zakładzie 

Przyrodoleczniczym w Szczawnie-Zdroju oraz przedstawienie przez Prezesa 
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Uzdrowisko Szczawno-Jedlina S.A. informacji na temat sytuacji 

ekonomicznej spółki. 

 

Odbyło się głosowanie nad wnioskiem Burmistrza Szczawna-Zdroju 

o przeniesienie na następną sesję punktu nr 3: Informacja 

Marszałka Województwa Dolnośląskiego na temat remontu 

kapitalnego w Zakładzie Przyrodoleczniczym w Szczawnie-Zdroju 

oraz przedstawienie przez Prezesa Uzdrowisko Szczawno-Jedlina 

S.A. informacji na temat sytuacji ekonomicznej spółki. 

 

Ww. wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu: za-12, przeciw-0, 

wstrzymało się od głosu-0, obecnych podczas głosowania- 12 radnych, 

w głosowaniu udziału nie brali: radny T. Krupa, radna E. Pantol. 

 

Następnie odbyło się głosowanie nad porządkiem obrad po 

zmianach. 

Porządek obrad po zmianach został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu: za-

12, przeciw-0, wstrzymało się od głosu-0, obecnych podczas głosowania- 

12 radnych, w głosowaniu udziału nie brali: radny T. Krupa, radna E. Pantol. 

 

Zrealizowany porządek: 

1.Otwarcie LVIII sesji. 

2.Przyjęcie porządku obrad. 

3.Przedstawienie przez Prezesa Wałbrzyskiej Specjalnej Strefy 

Ekonomicznej Invest-Park informacji w zakresie dwóch działek 

inwestycyjnych przy ul. Szczawieńskiej w Szczawnie-Zdroju. 

4.Analiza uzyskanych dochodów w 2022 r. ze sprzedaży majątku Gminy 

Szczawno-Zdrój. 

5.Informacja na temat sprzedaży nieruchomości przy ul. Bocznej 1 

w Szczawnie-Zdroju Powiatowi Wałbrzyskiemu w związku z udostępnieniem 

obiektu szkolno- przedszkolnego przy ul. Słonecznej w Szczawnie-Zdroju. 
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6.Informacja dotycząca remontów, zasobów komunalnych i wspólnot 

mieszkaniowych prowadzonych przez Gminę w 2022 r. 

7.Informacja nt. złożonych przez radnych wniosków do budżetu gminy na 

2023 rok. 

8.Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 27 marca 2023 r. 

9.Sprawozdania z pracy Stałych Komisji Rady. 

10.Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie 

między sesjami. 

11.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Szczawno-Zdrój. 

12.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023. 

13.Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia zadania własnego w zakresie 

zagospodarowania odpadów komunalnych z terenu Uzdrowiskowej Gminy 

Miejskiej Szczawno-Zdrój. 

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu 

korzystania z wieży widokowej na Wzgórzu Gedymina w Szczawnie-Zdroju. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Województwa Dolnośląskiego na opracowanie dokumentacji projektowej 

odcinka sieci trasy rowerowej w ramach „Dolnośląskiej Cyklostrady” - Trasa 

Sudecka. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia nowego terminu rozpatrzenia 

skargi. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia nowego terminu rozpatrzenia 

skargi. 

19. Wnioski radnych i udzielanie na nie odpowiedzi. 

20. Informacje i komunikaty. 

21. Zamknięcie obrad. 
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W związku z brakiem innych wniosków Przewodniczący Rady Miejskiej 

A. Motyka zaproponował przejęcie do następnego punktu obrad sesji. 

 
3. Przedstawienie przez Prezesa Wałbrzyskiej Specjalnej Strefy 

Ekonomicznej Invest-Park informacji w zakresie dwóch 
działek inwestycyjnych przy ul. Szczawieńskiej w Szczawnie-
Zdroju. 
 

Informację w zakresie dwóch działek inwestycyjnych przy ul. Szczawieńskiej 

w Szczawnie-Zdroju przedstawiła Dyrektor Departamentu Sprzedaży 

i Rozwoju Biznesu WSSE – Pani Katarzyna Prociak. 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 

W dyskusji udział wzięli: radny M. Broda, Pani K. Prociak Dyrektor 

Departamentu Sprzedaży i Rozwoju Biznesu Wałbrzyskiej Specjalnej Strefy 

Ekonomicznej „INVEST-PARK” Sp. z o.o., Wiceprzewodniczący A. Jennings, 

Burmistrz Szczawna-Zdroju. 

 

4. Analiza uzyskanych dochodów w 2022 r. ze sprzedaży majątku 
Gminy Szczawno-Zdrój. 

 
Informacja na temat uzyskanych dochodów w 2022 r. ze sprzedaży majątku 

Gminy Szczawno-Zdrój została załączona do eRADY i stanowi załącznik 

nr 3 do niniejszego protokołu. 

Głos zabrała Pani Kierownik Wydziału Gospodarowania Nieruchomościami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował 

przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

5. Informacja na temat sprzedaży nieruchomości przy 
ul. Bocznej 1 w Szczawnie-Zdroju Powiatowi Wałbrzyskiemu 
w związku z udostępnieniem obiektu szkolno-przedszkolnego 
przy ul. Słonecznej w Szczawnie-Zdroju. 
 

Informacje na temat sprzedaży nieruchomości przy ul. Bocznej 1 

w Szczawnie-Zdroju Powiatowi Wałbrzyskiemu w związku z udostępnieniem 

obiektu szkolno - przedszkolnego przy ul. Słonecznej w Szczawnie -Zdroju, 
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została załączona do eRADY i stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 

Głos w dyskusji zabrali: A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej, radny 

M. Broda, Pani Kierownik Wydziału Gospodarowania Nieruchomościami. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejście do 

następnego punktu obrad sesji. 

 
6. Informacja dotycząca remontów, zasobów komunalnych 

i wspólnot mieszkaniowych prowadzonych przez Gminę 

w 2022 r. 

 
Informacja dotycząca remontów, zasobów komunalnych i wspólnot 

mieszkaniowych prowadzonych przez Gminę w 2022 r. została załączona 

do eRADY i stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Informację tę przedstawiła Pani Kierownik Wydziału Gospodarowania 

Nieruchomościami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował 

przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 
7. Informacja nt. złożonych przez radnych wniosków do budżetu 

gminy na 2023 rok. 
 
Informacja nt. złożonych przez radnych wniosków do budżetu gminy na 

2023 rok została załączona do eRADY i stanowi załącznik nr 6 

do niniejszego protokołu. 

Głos zabrał Burmistrz Szczawna-Zdroju. 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
 

W dyskusji udział wzięli: radna A. Wilk, Burmistrz, radna A. Pisarska, radna 

D. Wołoszyn-Pusłowska, radny J. Kaczanowski. 
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Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 
8. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 27 marca 

2023 r. 
 
Protokół z sesji Rady Miejskiej z dnia 27 marca 2023 r. został przesłany 

na adresy e-mailowe wszystkich radnych. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju zapytał czy protokół 

może zostać przyjęty bez uwag. 
 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad przyjęciem protokołu 

z sesji Rady Miejskiej z dnia 27 marca 2023 r. 

 

Protokół z sesji Rady Miejskiej z dnia 27 marca 2023 r. został przyjęty 

większością głosów w głosowaniu: za- 11, przeciw- 0, wstrzymało się od 

głosu- 1, obecnych podczas głosowania- 12 radnych, w głosowaniu udziału 

nie brali: radny T. Krupa, radna E. Pantol. 

 
Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 
9. Sprawozdania z pracy Stałych Komisji Rady.  
 
Protokół Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 17.04.2023 r., protokół Komisji 

Uzdrowiskowej z dnia 17.04.2023 r., protokół Komisji Rewizyjnej z dnia 

18.04.2023 r., protokół Komisji Budżetowej i Gospodarki Mieniem z dnia 

19.04.2023 r., protokół Komisji Oświaty, Kultury i Sportu z dnia 

19.04.2023 r., protokół Komisji Spraw Obywatelskich z dnia 20.04.2023 r. 

zostały załączone do eRADY. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
 

J. Kozłowicz Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu odczytał 

protokół z wizytacji placów zabaw. 
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W dyskusji udział: radny J. Kaczanowski, radna M. Zbirek, radna 

A. Pisarska, Burmistrz, radny J. Kołzowicz, radna D. Wołoszyn-Pusłowska, 

A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 

10. Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności 
w okresie między sesjami.  
 
Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie między 

sesjami zostało załączone do eRADY i stanowi załącznik nr 7 

do niniejszego protokołu. 
 

Głos zabrał Burmistrz Szczawna-Zdroju. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
 
W dyskusji udział wzięli: radna A. Pisarska, Burmistrz Szczawna-Zdroju. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój. 
 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój oraz autopoprawka zostały załączone do eRADY. 

Głos zabrał Burmistrz Szczawna-Zdroju. Została zgłoszona autopoprawka. 
 
Następnie autopoprawkę przedstawiła Skarbik Miasta. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
 
 
Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad przyjęciem 

autopoprawki do uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój. 
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Autopoprawka do uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój została przyjęta jednogłośnie 

w głosowaniu: za- 12, przeciw-0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych 

podczas głosowania- 12 radnych, w głosowaniu udziału nie brali: radny 

T. Krupa, radna E. Pantol. 
 

Następnie Skarbnik Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój wraz 

z autopoprawką. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
 
 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój wraz z autopoprawką. 
 

Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 12, 

przeciw-0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 12 

radnych, w głosowaniu udziału nie brali: radny T. Krupa, radna E. Pantol. 

    

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu, 

autopoprawka - projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój stanowi załącznik nr 8a,  uchwała 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój 

stanowi załącznik nr 8b do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 
2023. 
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Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023 oraz 

autopoprawka zostały załączone do eRADY. 

 
Głos zabrał Burmistrz Szczawna-Zdroju i zgłosił autopoprawkę. 
 
Autopoprawkę przedstawiła Skarbik Miasta. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad przyjęciem 

autopoprawki do uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 

na rok 2023. 

 

Autopoprawka do uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy została 

przyjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 12, przeciw-0, wstrzymało się od 

głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 12 radnych, w głosowaniu udziału 

nie brali: radny T. Krupa i radna E. Pantol. 

 

Skarbnik Miasta przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy 

na rok 2023 wraz z autopoprawką. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023 wraz 

z autopoprawką. 

 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy została przyjęta jednogłośnie 

w głosowaniu: za- 12, przeciw-0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych 

podczas głosowania- 12 radnych, w głosowaniu udziału nie brali: radny 

T. Krupa i radna E. Pantol. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023 stanowi 

załącznik nr 9, autopoprawka- projekt uchwały w sprawie zmian 
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w budżecie gminy na rok 2023 stanowi załącznik nr 9a do niniejszego 

protokołu, uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023 wraz 

z autopoprawką stanowi załącznik nr 9 b do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 
13. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia zadania własnego 

w zakresie zagospodarowania odpadów komunalnych z terenu 

Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój. 

 
Projekt uchwały w sprawie powierzenia zadania własnego 

w zakresie zagospodarowania odpadów komunalnych z terenu 

Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój został załączony do eRADY. 

 
Głos zabrał Pan Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
 

W dyskusji udział wzięli: radny T. Krupa, Pan Kierownik Wydziału Gospodarki 

Komunalnej, radny J. Kaczanowski, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

A. Jennings. 

 

Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

powierzenia zadania własnego w zakresie zagospodarowania 

odpadów komunalnych z terenu Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej 

Szczawno-Zdrój. 
 

Uchwała  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  powierzenia  zadania  własnego 

w zakresie zagospodarowania odpadów komunalnych z terenu 

Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój została podjęta 

jednogłośnie w głosowaniu: za- 13, przeciw- 0, wstrzymało się 

od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 13 radnych, w głosowaniu 

udziału nie brała radna E. Pantol. 
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Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powierzenia zadania 

własnego w zakresie zagospodarowania odpadów komunalnych z terenu 

Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój stanowi załącznik nr 10 

do niniejszego protokołu, uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie 

powierzenia zadania własnego w zakresie zagospodarowania odpadów 

komunalnych z terenu Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój 

stanowi załącznik nr 10 a do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 
 
14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

regulaminu korzystania z wieży widokowej na Wzgórzu Gedymina 

w Szczawnie-Zdroju. 

 
Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu 

korzystania z wieży widokowej na Wzgórzu Gedymina w Szczawnie-Zdroju 

został załączony do eRADY. 

Ww. projekt uchwały przedstawił Sekretarz Miasta. 
 
Głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie ustalenia regulaminu korzystania z wieży widokowej na 

Wzgórzu Gedymina w Szczawnie-Zdroju. 
 

Uchwała w sprawie ustalenia regulaminu korzystania z wieży widokowej na 

Wzgórzu Gedymina w Szczawnie-Zdroju została podjęta jednogłośnie 

w głosowaniu: za- 13, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych 

podczas głosowania- 13 radnych, w głosowaniu udziału nie brała radna 

E. Pantol. 
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Projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu korzystania z wieży 

widokowej na Wzgórzu Gedymina w Szczawnie-Zdroju stanowi załącznik 

nr 11 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie ustalenia regulaminu 

korzystania z wieży widokowej na Wzgórzu Gedymina w Szczawnie-Zdroju 

stanowi załącznik nr 11 a do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 
15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru lub znajdującym się w gminnej 

ewidencji zabytków. 

 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków został załączony do 

eRADY. 

 
Projekt ww. uchwały przedstawił Burmistrz Szczawna-Zdroju. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków. 
 

Uchwała w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków została podjęta 

jednogłośnie w głosowaniu: za- 13, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, 
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obecnych podczas głosowania- 13 radnych, w głosowaniu udziału nie brała 

radna E. Pantol. 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków stanowi załącznik 

nr 12 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie udzielenia dotacji na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków 

stanowi załącznik nr 12 a do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 
16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Województwa Dolnośląskiego na opracowanie dokumentacji 

projektowej odcinka sieci trasy rowerowej w ramach „Dolnośląskiej 

Cyklostrady” - Trasa Sudecka. 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 

Dolnośląskiego na opracowanie dokumentacji projektowej odcinka sieci 

trasy rowerowej w ramach „Dolnośląskiej Cyklostrady” - Trasa Sudecka, 

został załączony do eRADY. 

 

Projekt ww. uchwały został przedstawiony przez Panią Kierownik Wydziału 

Inwestycji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
 
W dyskusji udział wzięli: radny J. Kaczanowski, Pani Kierownik Wydziału 

Inwestycji, Burmistrz Szczawna-Zdroju, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

A. Motyka, radna A. Pisarska, radna D. Wołoszyn-Pusłowska. 

 



15 
 

Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Województwa Dolnośląskiego na 

opracowanie dokumentacji projektowej odcinka sieci trasy 

rowerowej w ramach „Dolnośląskiej Cyklostrady” - Trasa Sudecka. 

 

Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 

Dolnośląskiego na opracowanie dokumentacji projektowej odcinka sieci 

trasy rowerowej w ramach „Dolnośląskiej Cyklostrady” - Trasa Sudecka 

została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 13, przeciw- 0, wstrzymało 

się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 13 radnych, w głosowaniu 

udziału nie brała radna E. Pantol. 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 

Dolnośląskiego na opracowanie dokumentacji projektowej odcinka sieci 

trasy rowerowej w ramach „Dolnośląskiej Cyklostrady” - Trasa Sudecka 

stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Dolnośląskiego na 

opracowanie dokumentacji projektowej odcinka sieci trasy rowerowej 

w ramach „Dolnośląskiej Cyklostrady” - Trasa Sudecka stanowi załącznik 

nr 13 a do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 
17. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia nowego terminu 
rozpatrzenia skargi. 
 
Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia nowego terminu rozpatrzenia skargi 
został załączony do eRADY. 
 
Ww. projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
 
W dyskusji udział wzięli: radny T. Krupa, radna U. Wójcik. 
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Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

wyznaczenia nowego terminu rozpatrzenia skargi. 

Uchwała w sprawie wyznaczenia nowego terminu rozpatrzenia skargi 

została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 13, przeciw- 0, wstrzymało 

się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 13 radnych, w głosowaniu 

udziału nie brała radna E. Pantol. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia nowego terminu rozpatrzenia skargi 

stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie 

wyznaczenia nowego terminu rozpatrzenia skargi stanowi załącznik 

nr 14 a do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 
18. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia nowego terminu 
rozpatrzenia skargi. 
 
Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia nowego terminu rozpatrzenia skargi 

został załączony do eRADY. 

 
Ww. projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej 
A. Motyka. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
 
W dyskusji udział wzięli: radna M. Zbirek, Przewodniczący Rady Miejskiej 

A. Motyka, radny T. Krupa. 

 

Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

wyznaczenia nowego terminu rozpatrzenia skargi. 

Uchwała w sprawie wyznaczenia nowego terminu rozpatrzenia skargi 

została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 13, przeciw- 0, wstrzymało 

się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 13 radnych, w głosowaniu 

udziału nie brała radna E. Pantol. 
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Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia nowego terminu rozpatrzenia skargi 

stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie 

wyznaczenia nowego terminu rozpatrzenia skargi stanowi załącznik 

nr 15 a do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 
19. Wnioski radnych i udzielanie na nie odpowiedzi.  

Radna A. Pisarska wspomniała, że na ostatniej sesji poprosiła o pielęgnację 

lipy na ul. Topolowej. Zapytała czy jest szansa na wykonanie tej pielęgnacji. 

Pan M. Fedoruk Burmistrz Szczawna-Zdroju odpowiedział, że zostanie to 

wykonane. 

Radna A. Pisarska poinformowała także, że Mieszkańcy ul. Ułanów 

Nadwiślańskich zgłosili bałagan i zapytała kto jest odpowiedzialny za 

sprzątanie w tym rejonie. 

Burmistrz odpowiedział, że Pracownicy tut. Urzędu, ale inna firma także 

pomagała. 

Radna A. Pisarska poprosiła, by Straż Miejska patrolowała wieczorem 

na ul. Słonecznej, na ul. Topolowej, na ul. Lipowej i by posprawdzane 

zostały latarnie. Radna poinformowała, że niektóre latarnie są wyłączone. 

Radna A. Pisarska poinformowała, że na ul. Topolowej ze skrzyżowaniem 

z ul. Lipową zaczynają się robić dziury i zapytała czy jest szansa by je 

wyrównać. 

Burmistrz Szczawna-Zdroju odpowiedział, że pracownicy tut. Urzędu 

wyrównują je oraz przy pomocy firmy. 

Radna A. Pisarska poinformowała, że Młodzieżowa Rada Miejska Szczawna-

Zdroju dołączyła do „Żonkilowej kwesty”. 

Radny J. Kaczanowski zapytał o szwedzki plac zabaw, poinformował 

o złamanym drzewie w tym miejscu, pozostała część tego drzewa zdaniem 

radnego może stwarzać niebezpieczeństwo. 



18 
 

Radny J. Kaczanowski poprosił, by patrole Straży Miejskiej w miejscu placu 

zabaw odbywały się częściej ze względu na coraz większą liczbę psów 

biegających w tym miejscu. 

Radna M. Zbirek zwróciła uwagę na ławki, które stoją tyłem do hali 

spacerowej – jedna z ławek jest połamana. Radna poprosiła o sprawdzenie 

tych ławek, ponieważ niektóre z nich mają spróchniałe części desek. 

Burmistrz poinformował, że na bieżąco listwy są wymieniane. To zniszczenie 

musiało być spowodowane jakimś zdarzeniem. Listy te zostaną poprawione. 

Radny J. Kaczanowski poinformował, że w stronę Ułanów za wiaduktem 

w prawo wykopany został rów, gdzie wylewa się woda, a jest to 

niebezpieczne zwłaszcza w okresie zimowym, ponieważ woda ta wylewa się 

na ulicę. Radny poprosił o sprawdzenie co jest powodem tego, że ta woda 

przelewa się przez ulicę.  

Burmistrz odpowiedział, że zostanie to sprawdzone. 
 

20. Informacje i komunikaty.  

 Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka poprosił o przedstawienie 

przez Pracownika Biura Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju informacji 

w zakresie pełnionych dyżurów radnych. Informacja o terminach 

dyżurów radnych oraz przyjmowania przez Przewodniczącego 

i Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej Mieszkańców Szczawna-

Zdroju w sprawie skarg i wniosków znajduje się na BIP Urzędu 

Miejskiego w Szczawnie-Zdroju i na tablicy Urzędu. Dyżury Radnego 

odbywają się w każdy wtorek w godz. 16.00-17.00, do czasu pracy 

Miejskiej Komisji Wyborczej w Szczawnie-Zdroju w pok. nr 27, 

natomiast po zakończeniu pracy Komisji ww. dyżury będą odbywane 

w pok. nr 5. Przyjmowanie Mieszkańców w sprawach skarg i wniosków 

przez Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej 

odbywają się w pok. 29 lub 27 tut. Urzędu w godz. 15.00-16.00. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka poprosił o przedstawienie 

przez Sekretarza Miasta informacji w zakresie postępowań 
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skargowych. Sekretarz poinformował o następujących 

postępowaniach: 

- dot. skargi Pana radnego Tomasza Krupy na uchwałę w sprawie diet 

dla radnych, postępowanie to zakończyło się wyrokiem Naczelnego 

Sądu Administracyjnego w Warszawie, który skargę oddalił, wyrok 

jest prawomocny i sprawa zakończyła się, 

- dot. skargi Pana radnego M. Brody na uchwałę dot. stwierdzenia 

wygaśnięcia mandatu z powodu niezłożenia oświadczenia 

majątkowego, Wojewódzki Sąd Administracyjny we Wrocławiu wydał 

wyrok 2.03. br.  Wyrok jest nieprawomocny i 20.04.br. została złożona 

skarga kasacyjna od tego wyroku do Naczelnego Sądu 

Administracyjnego w Warszawie. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka poinformował, 

że  oświadczenie majątkowe wraz z kopią swojego zeznania 

o wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym (PIT) za rok 

poprzedni i jego korektą w dwóch egzemplarzach należy złożyć 

do 2 maja br.; Przewodniczący poinformował także, że 7 radnych 

złożyło oświadczenia majątkowe wraz z kopią swojego zeznania 

o wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym (PIT) za rok 

poprzedni i jego korektą w dwóch egzemplarzach, natomiast 

ww. dokumentację powinno złożyć jeszcze 8 radnych. 

 Odbyła się dyskusja na temat radnych, którzy zgłosili się z prośbą 

o pomoc prawną. 

 

20. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zamknął LVIII sesję Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju.  
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Przebieg sesji został transmitowany oraz zarejestrowany za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk i umieszczony w Internecie 

w serwisie youtube.pl. 
 

Protokół sporządziła:       Protokół sprawdzili:            Sesji przewodniczył: 

   Maja Rutowska              A. Jennings         A. Motyka  

                                    S. Tobis-Pańczyszyn      
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WYKAZ ZAŁĄCZNIKÓW DO PROTOKOŁU: 

1. Lista obecności radnych. 

2. Porządek obrad przed zmianami. 

3. Informacja na temat uzyskanych dochodów w 2022 r. ze sprzedaży 

majątku Gminy Szczawno-Zdrój. 

4. Informacja na temat sprzedaży nieruchomości przy ul. Bocznej 1 

w Szczawnie-Zdroju Powiatowi Wałbrzyskiemu w związku 

z udostępnieniem obiektu szkolno- przedszkolnego przy ul. Słonecznej 

w Szczawnie-Zdroju. 

5. Informacja dotycząca remontów, zasobów komunalnych i wspólnot 

mieszkaniowych prowadzonych przez Gminę w 2022 r. 

6. Informacja nt. złożonych przez radnych wniosków do budżetu gminy na 

2023 rok. 

7. Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie 

między sesjami. 

8.-15a. Projekty uchwał i uchwały. 

16. Link do nagrania obrazu i dźwięku (na stronie 1). 

 

 

 

 

 

 


